
 
 
Zapisnik 16. seje IO KPP, ki se je odvijala v ponedeljek 22. 1. 2024 preko spletne povezave (zoom), s 
pričetkom 18:00. 
Prisotni člani IO KPP: Uroš Zagoričnik, Igor Mlakar, Jurij Videc, Uroš Vidovič, Matej Planko 
Ostali prisotni: Jure Brečko, Bojan Rotovnik, Maksimiljan Kotnik, Jože Rovan, Damjan Omerzu 
Opravičeno odsotni: Katarina Kotnik, Alojz Pirnat, Dejan Černilogar 
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1. Plan dela 2024 

1/22-01-2024: IO KPP potrjuje plan dela za leto 2024. 
Sklep soglasno sprejet. 
 

2. Vsebina usmerjevalnih tabel 
Jože Rovan. Igor je že pred časom dal iniciativo. Na drogu bi dodali ploščico o osnovnih podatkih ( 
enotno za vse table; n. v.; ledinsko ime – če obstaja; občina; številka 112; koda za centre za obveščanje; 
QR koda z povezavo na MaPZS). 
Drug predlog sprememba usmerjevalnih tabel. Desni zgornji rob se sprosti za logotipe obhodnic. 
Znebimo se dodatnih tablic. Sprememba znaka za zahtevnost. Prvi predlog so barve po vzoru prog na 
smučiščih. Večina je bila mnenja, da ohranimo trenutni sistem. 
V razpravi so sodelovali vsi prisotni. Odbor za dokumentacijo in kataster planinskih poti je predlog 
obravnaval in se strinja s predlogom ohranitve trikotnikov z dodatno rumeno barvo. 
Damjan Omerzu. Table so definirane v pravilniku. Sprejme ga minister za okolje in prostor, soglasje pa 
poda ministrstvo gospodarstvo, turizem in šport. 
Potekala je razprava o inventurni številki. Na koncu se je izkazalo, da bo table mogoče iskati znotraj 
programa za izdelavo tabel po imenu. 
Matej Planko. Preveriti je potrebno še ustreznost ostale vsebine pravilnika o označevanju planinskih 
poti. 
Uroš Vidovič. Da ne bo prihajalo do nesporazumov morajo table v predstavitvenem gradivu vsebovati  
realne podatke. 
Maksimiljan Kotnik. Aprila se začnejo obnovitvena usposabljanja. Odbor za usposabljanje prosi za 
dokončne verzije s katerimi bo lahko seznanil udeležence. 
2/22-01-2024: IO KPP potrjuje uvedbo testnih tabel. Znak za zahtevno pot je trikotnik z črno obrobo 
in rumeno barvo v notranjosti. Znak za zelo zahtevno pot je trikotnik z črno obrobo, rumeno barvo 
in črnim klicajem v notranjosti 
Sklep soglasno sprejet. 
 

3. Knafelčeva priznanja 
Uroš Zagoričnik se strinja s predlogom ODKP, da se izločijo tisti, ki ne izpolnjujejo pogoja 10 let. 
Matej Planko. Naj se vztraja pri omejitvi 10 Knafelčevih priznanj. 
3/22-01-2024: IO KPP potrjuje prejemnike Knafelčevih priznanj za leto 2024. 
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Ivan Kristan  PD Dobrna 
Marjeta Orlčnik PD Dobrna 
Franc Zaveršnik PD Mislinja 
Franc Bakšič  PD Polom Kostanjevica na Krki 
Martin Kastelic  PD Polom Kostanjevica na Krki 
Ivan Zimet  APD Kozjak Maribor 
Stojan Muster  APD Kozjak Maribor 
Janez Sagadin  PD Fram 
Alojz Senčar  PD Paloma Sladki Vrh 
Jože Breg  PD Paloma Sladki Vrh 
Sklep je soglasno sprejet. 
 

4. Predlog razpisa - interventna skupina 
Uroš Zagoričnik. Zahtevne in zelo zahtevne poti so izključene. Izziv bo dobiti dobre vodje. Letos bi 
naredili blag prehod. Društvom nebi neposredno jemali rezerviranih sredstev. 
Maksimiljan Kotnik. Na Koroškem že vrsto let to počnemo. Pozdravljamo razpis. Povračilo stroškov 
prostovoljcev naj bo na strani PZS, material pa strošek društva, ki je skrbnik poti. Interventna skupina 
lahko uporablja les. 
Bojan Rotovnik in Igor Mlakar. Potrebno je poenotiti terminologijo. 
Bojan Rotovnik. Med naloge je potrebno dodati označevanje in čiščenje podrastja na zahtevnih in zelo 
zahtevnih poteh. Predlaga samo povrnitev stroškov prevoza in dnevnico. Postaviti je potrebno še rok 
prijav. 
Igor Mlakar. Letos naj bodo zaenkrat stroški za interventne akcije breme na OPP oz. PZS. Nerazporejena 
sredstva se letos porabijo za omenjene akcije. Interventna skupina mora delati kvalitetno. Glavna 
naloga interventne je obnavljanje markacij in čiščenje poti. Delo z lesom je stvar OTV. Vprašanje za 
Alojza. 
Jože Rovan. Pri uporabi lesa je potrebno vzeti pravo mero. Tam, kjer je potrebno nadelati nekaj stopnic 
in 2, 3 bočne opore, dela interventna, kjer pa je potrebno več, je pristojen OTV (velika lesna dela).  
Uroš Vidovič. Poti, ki so zelo na očeh, kjer se giba veliko ljudi in dobivamo pritožbe je potrebno 
prioritetno urediti. 
4/22-01-2024: IO KPP potrjuje osnutek razpisa interventne skupine. 
Sklep soglasno sprejet. 
 

5. Udeležba na OPP-jih 
 
Uroš Vidovič. Poskušam se udeležiti čim več OPP-jev. Letos načrtujem obisk tistih, ki jih do sedaj še 
nisem. Za ostale pa vas prosim za pomoč. 
 

ODBOR ZA PLANINSKE POTI v MDO-PD Datum Prisotnost IO KPP 
LJUBLJANE 19. 1. 2024  
POSOČJA 13. 1. 2024, Trenta Uroš Zagoričnik 
SAVINJSKE 27. 1. 2024, Andraž  
KOROŠKE 27. 1. 2024, Ravne na Koroškem Maksimiljan Kotnik 
DOLENJSKE IN BELE KRAJINE 29. 2. 2024, Metlika Uroš Vidovič 
NOTRANJSKE 7. 3. 2024, Vrhnika Igor Mlakar 
ZASAVJA 10.3.2024 Krško Uroš Zagoričnik 
PODRAVJA 17. 2. 2024 Uroš Vidovič 
POMURJA 6. 4. 2024 Uroš Zagoričnik 

GORENJSKE 23. 3. 2024 Ermanovec Uroš Zagoričnik, Jože 
Rovan 

PRIMORSKE 23. 11. 2024 Uroš Zagoričnik 
KAMNIŠKO-BISTRIŠKEGA 26. 1. 2024, Moravče Uroš Vidovič 
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6. Razno 

Damjan Omerzu. Zadnji zahtevek je bi s stani ministrstva potrjen. Čez mesec dni pričakujemo nakazilo. 
Društvom moramo dati podatke za črpanje. Lanska delitev je bila dobra. Predlagam, da ostanemo na 
podobnem konceptu. Večkrat smo dobili vprašanja kako obravnavati akcije MDO. Akcije so učinkovite. 
Predvideno je, da izločimo del sredstev, ki naj bi jih prejela društva in namenimo za akcije MDO in Dan 
markacistov. Lansko leto je bil dodaten kriterij 100 evrov na registriranega markacista. Letos želimo še 
večji učinek na planinskih poteh, zato se ta kriterij ukine in razdelimo vsa sredstva po kriteriju dolžine 
in težavnosti. Določiti je potrebno prioritete pri nadgradnji digitalizacije (nadgradnja PlanGIS, izdelava 
obrazca za finančno poročilo društev v Navezi ali za izdelavo geodetskega načrta za vpis aktualnih 
podatkov PP v Kataster GJI). 
Letos morajo društva večinski del sredstev počrpati do septembra, da PZS ni potrebno zalagati. Konec 
leta je likvidnostno težavno obdobje za PZS. 
Potrebno je postaviti omejitve in v naključnih kontrolah pogledati posamezna društva in njihovo 
porabo. V pogodbi imamo pravno podlago, da zavrnemo neupravičene stroške društev. Do sedaj nismo 
naredili vsebinskih pregledov. 
 
Bojan Rotovnik. Ali bo isti ključ porazdelitve? Kaj je z društvi, ki niso podpisala pogodbe in z društvi, ki 
niso oddala zahtevka? Podpiram izdelavo obrazca za finančno poročilo društev v Navezi. Za leto 2024 
želimo bolj podrobne definicije stroškov v specifikaciji, kar bo omogočalo kvalitetnejše analize porabe 
sredstev. Ko bo narejena analiza, se lahko pregleda društva, ki izrazito odstopajo od povprečja. V sredo 
se na tehničnem sestanku dogovorimo o obliki specifikacije za leto 2024. 
Matej Planko. Ali je 40.000 evrov dovolj za 23 akcij tehnične skupine v planu 2024? Rezultati morajo 
biti vidni na poteh. Pri omejitvah bi bilo potrebno biti prožen. Npr. lansko leto je naše PD vsa sredstva 
porabilo za table in nič namenilo za orodje ali markaciste. Tudi PD, ki še niso črpala imajo drugačne 
potrebe. Pri digitalizaciji podpiram izdelavo obrazca v Navezi, potem pa pripravo podatkov za vnos v 
GJI. Kdo in do kdaj bo pripravil priporočila?  
Igor Mlakar. Za leto 2024 je dovolj sredstev za tehnično in interventno skupino. Društva bodo morala, 
kot samostojne pravne osebe, sama dokazovati pred državo, zakaj so nakupila toliko stvari za 
markaciste, na terenu pa ni rezultatov. 
Uroš Vidovič. Spodbuditi moramo društva, ki še niso pristopila. Čim prej potrebujemo usmeritve za 
društva.  
Jurij Videc. Lansko leto je bilo težko porabiti dodatna sredstva, ki so bila namenjena za tehnično 
skupino. Letos bo težko nameniti toliko sredstev za opremo. Predlog razdelitve je dobro razdelan. Vse 
zlorabe bodo letele na PZS. 
Uroš Zagoričnik. Čim prej moramo dati usmeritve društvom. Dobro bi bilo pogledati nekaj društev. Na 
naslednji seji se potrdijo še zneski za skrbnike PD. 
Jure Brečko. V praksi je glede na trenutni sistem preveč časovno potratno, da bi v doglednem časovnem 
terminu pregledavali posamezne omejitve in nakupe. 
 
5/22-01-2024: IO KPP potrjuje predlog razdelitve sredstev. 
Sklep soglasno sprejet. 
6/22-01-2024: IO KPP kot prioriteto določa izdelavo obrazca za finančno poročilo društev v Navezi  
Sklep soglasno sprejet. 
 
Jože Rovan. Table je potrebno izdelovani v koordinaciji, druge rešitve ne vidi. Mladen Živko in Drago 
Kure bosta po Bojanovem načinu obdelala svoje področje. Če ugotovimo, da je to mogoče, lahko za to 
določimo vodje odborov. Table bodo tako del usklajenega sistema. 
  
 
Naslednja seja je predvidena 29. 1. 2024 ob 18:00 
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Seja je bila zaključena ob 21:15. 
 
Po zvočnem zapisu zabeležil Jure Brečko. 


